

5天4晚 曼谷华欣~泰好玩之旅

<p>第一天 古晋 ✈️ 吉隆坡 ✈️ 曼谷 在古晋国际机场集合，乘坐航班飞往曼谷中转吉隆坡。 抵达后，送往入住酒店休息 酒店：彩虹精品酒店/美特羅度假村 3* 或同级</p>
<p>第二天 曼谷 - 华欣 (早/午/晚) 【丹嫩莎朵水上市场 (包船游)】 【美功铁道市场】 【小瑞士绵羊场】 【圣托里尼乐园】 【华欣夜市】 酒店：皇家亭閣酒店 / 迪瓦里戴瓦哈德酒店 / 里奇華欣酒店 3* 或同级</p>
<p>第三天 华欣 (早/午/晚) 【华欣火车站】 【(大佛寺)龙普托大师】 【华欣威尼斯 (含入门票)】 【怀旧小镇】 **周末可游览华欣创意夜市 酒店：皇家亭閣酒店 / 迪瓦里戴瓦哈德酒店 / 里奇華欣酒店 3* 或同级</p>
<p>第四天 华欣 - 曼谷 (早/午/晚) 【华欣爱与希望之宫】 【珠宝店与蜂蜜】 【河滨码头夜市】 酒店：彩虹精品酒店/美特羅度假村 3* 或同级</p>
<p>第五天 曼谷 ✈️ 吉隆坡 ✈️ 古晋 (早) 飞返家园</p>



【丹嫩莎朵水上市场】
 曼谷著名的集市之一,卖货的小船载着蔬菜水果在狭窄的运河上穿梭供游客选购



【美功铁道市场】
 最大的特色是，摊贩在铁路边摆摊。当火车鸣笛经过的时候，摊贩们便有收摊，给火车腾出位置，当火车经过后摊贩又恢复原状继续营业



【(大佛寺)龙普托大师】
 Wat Huay Mongkol 建造全泰国最大的龙婆托金身像。此龙婆托像高11.5公尺，宽9.9公尺。从那时起 Wat HuayMongkol 就以龙婆托而闻名



【华欣火车站】
 建于1911年拉迈六世时期，是泰国最古老的火车站之一。它的建成带动了华欣的发展，如今成为一个怀旧的火车站，有其历史地位和象征意义



【小瑞士绵羊场】
 走进农场，就可以看见青翠的草坪，有大风车、老爷车、马车、风干草垛等各种造景。牧场里面到处都是毛茸茸的可爱绵羊，还有不少是刚刚生下来的小羊羔



【圣托里尼乐园】
 以希腊圣托里尼岛的蓝白小屋为主题打造的一个主题游乐场，因此这里也被称为“小希腊”

团费包括：国际国内机票，托运行李（20kg），标准机舱选位，行程所列明之旅游交通，酒店住宿，餐食，观光景点及主要大门票，专业导游及司机小费。

团费不含：超重行李限额，旅游保险，个人消费，行李员小费，导游推荐自费项目及行程未列明的项目，自然灾害及航班延误所引起的损失

5 Days 4 Nights Bangkok – Hua-Hin

Day 1 Kuching 🇲🇾 **Kuala Lumpur** 🇲🇾 **Bangkok**
 Assembly at Kuching International Airport for your pleasant flight to Bangkok via Kuala Lumpur.

Upon arrival, meet and greet then transfer to check in hotel.

Hotel: Baiyoke Boutique/ Metro Resort 3* or similar

Day 2 Bangkok – Hua-Hin (B/L/D)

[Damneon Saduak Floating Market (Include boat ride)] [Maeklong Railway Market] [Swiss Sheep Farm] [Santorini Park] [Hua Hin Night Market]

Hotel: Royal Pavilion / Devaree Khianghard/ Riche Huahin 3* or similar

Day 3 Hua-Hin (B/L/D)

[Hua Hin Railway] [Luang Poh Tuad (Wat Huay Mongkol)]

[VENESIA (admission ticket only)] [Plearn Wan – [Thai] Old Street]

** weekend visit to CICADA Market)

Hotel: Royal Pavilion / Devaree Khianghard/ Riche Huahin 3* or similar

Day 4 Hua-Hin – Bangkok (B/L/D)

[Marukathayawan (The Summer Palace)]

[Shopping stop Gem factory & Honey Bee] [Platinum Mall]

[Asiatique Riverfront]

Hotel: Baiyoke Boutique/ Metro Resort 3* or similar

Day 5 Bangkok 🇲🇾 **Kuala Lumpur** 🇲🇾 **Kuching (B)**

Flight back home



[Damneon Saduak Floating Market]

One of Bangkok's famous bazaars, selling boats carrying vegetables and fruits on a narrow canal for tourists to buy



[Maeklong Railway Market]

The biggest feature is that vendors sell stalls along the railway. When the train whistle passes, the vendors will collect the stalls and make space for the train. When the train passes, the vendors will resume their business



[Santorini Park]

It is a theme playground built on the theme of blue and white cottages in Santorini, Greece, so it is also known as "Little Greece"



[Hua Hin Night Market]

Traditional night market. In addition to clothes, accessories, and souvenirs, the biggest feature of this night market is the variety of food stalls.



[Luang Poh Tuad(Wat Huay Mongkol)]

It built the largest Long Phor Thuat statue in Thailand. This Long Phor Thuat is 11.5 meters high and 9.9 meters wide. Since then Wat HuayMongkol has been known as Long Phor Thuat



[Hua Hin Railway]

Built in the 1911 Lamai VI period, it is one of the oldest railway stations in Thailand. Its construction has led to the development of Hua Hin, and now it is a nostalgic railway station with its historical status and symbolism

The tour fare includes: International and domestic air tickets, checked baggage (20kg), standard seat selection, travel information listed on the itinerary, hotel accommodation, meals, sightseeing spots and major tickets, guide and driver tips. The tour fare does not include: Excess baggage allowance, travel insurance, personal expenses, portorage, recommended optional tours and items not specified in the itinerary, losses caused by natural disasters and flight delays.